Контрольная работа по теме: Past Simple
4 класс по УМК Биболетова М.З.

Вариант 1

1.Запишите глаголы в прошедшем времени.
	play -
сollect -
invite  -
	be –
take –
read -



2.Запишите начальную форму глаголов
	cooked –
liked –
skied - 
	said –
went  -
made -



3.Перепишите текст, откройте скобки, употребив глаголы в прошедшем времени.

1. Yesterday I (get) up at 7 o’clock in the morning. 2. It (be) a sunny spring day. 3. I (read) the book and then I (have) lunch with my friend. 4. After lunch I and my friend Tess (go) shopping. 5. Then we (walk) home. 6. I (watch) TV in the evening.

4.Постройте отрицательные предложения к предложениям 1, 2, 3         задания 3.

5. Постройте вопросительные предложения к предложениям 4, 5, 6 задания 3.

Вариант 2

1. Запишите глаголы в прошедшем времени.

	stay -
live  –
finish -
	have  –
put –
sit -



2. Запишите начальную форму глаголов.

	invited –
helped –
skated - 
	flew –
was –
saw -



3. Перепишите текст, откройте скобки, употребив глаголы в прошедшем времени.

1.Last week my friend Cathy  (have) a birthday party.2. Cathy (get) a lot of presents. 3. Her mum (make) a birthday cake. 4.Her dad (give) her flowers. 5. The guests (sing) songs and (dance).6.We (have) a good time.
.

4. Постройте отрицательные предложения к предложениям 1, 2, 3 задания 3.

5. Постройте вопросительные предложения к предложениям 4, 5, 6 задания 3.


